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خبـر شهردار منطقه پنج شیراز خبر داد؛

کاشت ۴ هزار اصله درخت در بولوار احمد بن موسی )ع(
اصله  هزار  چهار  به  نزدیک  کاشت  از  شیراز  پنج  منطقه  شهردار 

درخت در بولوار احمد بن موسی )ع( خبر داد.
شهرداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
به  و  بهار  فصل  به  شدن  نزدیک  با  افزود:  مسعودی  رضا  شیراز، 
منظور ارتقاء کیفی محیط، افزایش سرانه فضای سبز و ایجاد نشاط و 
سرزندگی در میان شهروندان عملیات کاشت نزدیک به چهار هزار 
اصله درخت در بولوار احمد بن موسی )ع( توسط معاونت خدمات 

شهری این منطقه در حال اجراست.
شهردار منطقه پنج اولویت کاشت درخت را با نهال های سازگار با 
آب و هوای محیطی منطقه و احیای فضای سبز موجود در معابر این 
منطقه دانست و اظهار داشت: برای این منظور از ۲۱۰۰ اصله سرو 
شیراز، ۱۲۰۰ اصله درختچه طاووسی، ۲۰۰ اصله زبان گنجشک، ۲۰۰ 
اصله توت، ۱۵۰ اصله نخل پالم و ۱۵۰۰ مترمربع گلدان پوششی در 

نظر گرفته شده است.

استاندار فارس گفت: اماکن ورزشی فارس و کلانشهر شیراز در شأن 
مردم و ورزشکاران این استان باشد.

استانداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
وزیر  سجادی؛  حمید  با  دیدار  در  ایمانیه  محمدهادی  دکتر  فارس، 
ورزشکاران  خواستگاه  عنوان  به  فارس  استان  از  جوانان  و  ورزش 
و  یادکرد  المللی  بین  و  ملی  استانی،  سطوح  در  نام آور  و  بلندآوازه 
افزود: مدیریت ارشد استان از هیچ تلاشی در زمینه بهبود و توسعه 
ورزش فارس و همکاری با وزارت ورزش و جوانان در مسیر افزایش 

کمی و کیفی زیرساخت های ورزشی استان کوتاهی نخواهد کرد.
مختلف  مناطق  در  روستایی  توسعه ورزش  اهمیت  بر  تأکید  با  وی 
استان فارس نیز گفت: جوانان فارس در همه نقاط این استان پهناور 

ورزشی  مختلف  رشته های  در  امکانات  و  خدمات  بهترین  شایسته 
در  اجتماعی  مسئولیت  صندوق  تشکیل  با  اساس  برهمین  و  هستند 
استان فارس بنا داریم با مشارکت خیرین فارس هر طرح نیمه تمام 
در حوزه های مختلف از جمله پروژه های ورزشی که توسط خیرین 
تکمیل و راه اندازی شود به نام آن خیر یا فردی که توسط آن خیر 

معرفی شود، نام گذاری شود.
نماینده عالی دولت در استان فارس همچنین در دیدار خود با وزیر 
ورزش و جوانان خواستار تسریع در عملیات اجرایی و به بهره برداری 
شش  ورزشگاه  و  پارس  استادیوم  پروژه های  زودتر  هرچه  رسیدن 
قاسم  حاج  شهید  سردار  نام  به  طرح  این  نامگذاری  و  نفری  هزار 
سلیمانی در کلانشهر شیراز شد و خاطرنشان کرد: ورزش فارس در 
بخش ها و رشته های مختلف نیازمند یک جهش بزرگ کمی و کیفی 
انتظار دارم وزارت ورزش و جوانان با نگاه ویژه نسبت به  است و 
رفع نارسایی های موجود در حوزه ورزش و جوانان فارس اقدام کند.

ورزشگاه  چمن  سریعتر  مرمت  و  لزوم  بر  همچنین  دیدار  این  در 
حافظیه و پیست دو و میدانی این ورزشگاه در اسرع وقت تأکید شد 

و وزیر ورزش در این زمینه نیز قول مساعد داد.
ویژه  فوریتی حمایت  دو  لایحه  دولت  داد  پیشنهاد  همچنین  ایمانیه 
با استفاده از ظرفیت بسیار خوب  از ورزش کشور در سال آتی را 
نمایندگان مردم شریف استان فارس در مجلس شورای اسلامی، تهیه 

شود. 

استاندار فارس در دیدار وزیر ورزش و جوانان تأکید کرد؛

لایحه دو فوریتی حمایت ویژه از ورزش کشور در سال آتی تدوین شود

شهردار صدرا:

از اسم مهندس و دکتر سوءاستفاده نکنیم
بایستی معماری و بافت شهری صدرا منطبق بر اصول 

مهندسی و شهرسازی مدرن باشد

مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان فارس :

تکریم اهالی فرهنگ و هنر 
بر بام بلند هنر می افزاید

رئیس کل دادگستری فارس به متصرفان اراضی و افرادی که اقدام 
به تغییر کاربری غیرمجاز کرده اند هشدار داد.

کل  اداره  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
در  موسوی  کاظم  حجت الاسلام والمسلمین  فارس  دادگستری 
تقدیر  بیت المال در سال جاری ضمن  آخرین نشست حفظ حقوق 
از تلاش های صورت گرفته د راستای پیشگیری از تصرف اراضی 
حضور فعال تمامی اعضا شورای حفظ حقوق بیت المال به موضوع 
اجرایی  دستگاه های  غیرقانونی  بناهای  احداث  اراضی  تصرف  رفع 
قانون و  اشاره و تأکید کرد: در راستای اجرای  در مسیر رودخانه 
تأکیدات ریاست معظم قوه قضائیه، رئیس حوزه قضایی و دادستان 
سپیدان ظرف مهلت ۱۰ روز نسبت به تخریب بناهای غیرمجاز در 
حاشیه بستر رودخانه اقدام نمایند و در صورت تخطی دستگاه ها و 
نهادهای اجرایی بدون در نظر گرفتن مکاتبات و در راستای قانون 

نسبت به تخریب و بازپس گیری اراضی ملی اقدام نمایند.
با بیان این که در سال گذشته معادل 4۰ سال از آغاز انقلاب اسلامی 

اداره ثبت اسناد و املاک اسناد تک برگ صادر کرده است و در 
سال جاری نیز اقدامات بسیار وسیعی در این حوزه انجام شده است 
از شهردار شیراز خواست تا ضمن هماهنگی لازم با اداره کل ثبت 
اسناد و املاک استان فارس نسبت به ثبت اراضی و فضاهای سبز 

شهرداری اقدام کند.
درختان  بی رویه  قطع  به  طبیعی  منابع  هفته  گرامیداشت  با  وی 
به  متجاوزین  متأسفانه  گفت:  و  کرد  اشاره  ممسنی  شهرستان 
عرصه های ملی و منابع طبیعی با قطع بی رویه درختان در شهرستان 
که  می شوند  طبیعی  منابع  و  جنگل ها  رفتن  بین  از  موجب  ممسنی 
به این موضوع ورد  با جدیت  لازم است منابع طبیعی استان فارس 
امکانات  از ظرفیت ها و  استفاده  با همکاری دادگستری و  نماید و 
موجود نسبت به جلوگیری از قطع درختان و برخورد با سودجویان 
اقدامات لازم را انجام دهند.نماینده عالی قوه قضائیه در استان فارس 
درخصوص اراضی باغ شهر و تغییر کاربری های و بهره برداری از 
چاه های غیرمجاز نیز هشدار داد و از معاون اجتماعی و پیشگیری 
از وقوع جرم استان فارس و همچنین معاون دادستان شیراز خواست 
تا ضمن ورود قاطعانه و در چارچوب قانون به این موضوع هر چه 
سریع تر اقدام و پرونده های موجود در این زمینه تعیین تکلیف شوند.
حقوق  حفظ  نشست  آخرین  در  موسوی  حجت الاسلام والمسلمین 
بیت المال دادگستری فارس، به کمیسیون ماده ۱۰۰ شهرداری ها نیز 
اشاره کرد و گفت: آراء بسیاری از سوی قضات در کمسیون ماده 
۱۰۰ صادر شده است ولی متأسفانه صدور رأی بدون اجرای آن مثمر 
ثمر نخواهد بود؛ بنابراین در راستای قانون برخورد جدی با ساخت و 
سازهای غیرمجاز در سطح شهر شیراز هر چه سریع تر اجرایی گردد.

استاندار فارس:

اگر دستگاهی برنامه خود را متناسب با رشد ۸ درصدی اعلام نکند ما 
خود این برنامه را جهش خواهیم داد

استاندار فارس با تأکید بر لزوم ایجاد اشتغال، توسعه ۸ درصدی را در 
کنار اشتغال بالا مؤثر خواند و گفت: اصل توسعه استان باید متناسب 
با اشتغال باشد؛ زیرا توسعه به شرطی کارآمد است که منجر به ایجاد 
اشتغال شود و از طرفی اشتغال در شرایط توسعه رخ می دهد؛ لذا این 

دو مکمل یکدیگرند.
استانداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
فارس محمدهادی ایمانیه در جلسه تدوین سند چهارساله توسعه استان، 
آخرین زمان تدوین این سند را پایان اسفندماه اعلام کرد و از همه 
دستگاه های مرتبط خواست تا هرچه سریع تر نسبت به ارائه برنامه های 

خود اقدام کنند.
باشد،  قابل اجرا  بلند پروازانه و  باید  این سند  اینکه  به  اشاره  با  وی 
گفت: اگر دستگاهی برنامه خود را متناسب با رشد ۸ درصدی اعلام 

نکند ما خود این برنامه را جهش خواهیم داد.
زیست،  محیط  چون  محورهایی  فارس،  در  دولت  عالی  نماینده 
دانست و  مهم  این سند  تنظیم  را در  گردشگری، صنعت و سلامت 
اظهار داشت: محیط زیست باید به مسائلی چون آبخوان ها، تالاب ها، 

جنگل ها و ... بپردازد و برنامه خود را بر این مبنا ارائه کند.
وی افزود: بحث صنعت نیز باید بر مبنای میزان مصرف آب، آلوده 
نکردن هوا، ایجاد اشتغال پایدار و توجه به صنایع پایین دستی مورد 

توجه قرار گیرد؛ حتی اگر نیاز به تغییر تکنولوژی باشد.
دکتر ایمانیه، ادامه داد: شاید صنعت محور بودن جمله کاملی نباشد؛ 

سند  در  نباید  ظرفیتی  هیچ  و  است  مدنظر  متوازن  توسعه  چراکه 
چهارساله نادیده گرفته شود.

معدن،  کنار  در  باغداری  و  کشاورزی  تبدیلی  صنایع  به  توجه  وی 
توجه همه جانبه به بحث گردشگری با چهار محور طبیعی، تاریخی، 
گرفتن  نظر  در  با  بهره وری  کارگاه های  ارتقای  سلامت،  و  زیارت 

اشتغال بالا را نیز در سند توسعه 4 ساله استان فارس مهم دانست.
خلیج  انتقال آب  موضوع  اینکه  به  اشاره  با  ادامه  در  فارس  استاندار 
سدها  آب  تأمین  بحث  گفت:  است،  متفاوت  سدها  بحث  با  فارس 
قرارگاه  فرمانده  با  که  جلسه ای  اساس  بر  و  است  دولت  عهده  به 
نرگسی، سد کوار، سد  پایین دست سد  داشتیم شبکه های  خاتم الانبیا 
هایقر و سد پارسیان مورد توجه قرار گرفت؛ اما در زمینه انتقال آب 

عمده این پروژه ها بر عهده بخش خصوصی خواهد بود.
او توجه به مناطق ویژه را نیز مهم خواند و بر بحث راه و راه آهن 
تأکید کرد و خواستار ارائه برنامه چهارساله از سوی سازمان راه و 

شهرسازی جهت توسعه راه های استان شد.
دکتر ایمانیه ایجاد شهرک سینمایی، شهرک سلامت، تعیین تکلیف 
نیز در سند توسعه  را  ایجاد گذرگاه سعدی و حافظ  بیمارستان ها و 
4 ساله استان فارس قابل توجه عنوان کرد و خواستار ارائه پیشنهاد 
اصلاح مقررات در آخر برنامه هر سازمان شد تا زمان تدوین برنامه 
باقی  هفتم توسعه، استان آمادگی لازم را داشته باشد و جای گلایه 

نماند.
سامان دهی اطراف حرم شاهچراغ )ع( نیز از دیگر موارد مطرح شده 

توسط استاندار فارس بود.
پاک،  انرژی  به  توجه  دانش بنیان،  شرکت های  گرفتن  نظر  در  وی 
مهم  نیز  را  کشت  الگوی  اصلاح  صنعتی،  شهرک های  کردن  فعال 
بودن،  آمایش محور  بودن،  دانش بنیان  بالا،  اشتغال  گفت:  و  دانست 
کم مصرف کردن آب و مصرف بهینه انرژی نیز باید در تنظیم سند 
توسعه چهارساله استان مورد توجه قرار گیرد تا این اتفاق مبارک با 
تلاش ما به درستی اجرا شود و توسعه هرچه بیشتر استان را رقم بزند.
استاندار فارس تأکید کرد: این سند باید بلندپروازانه اما واقعی و قابل 
اجرا باشد تا با تلاش سازمان ها ما را در راستای توسعه استان رو به 

جلو حرکت دهد.

وضعیت وخیم ۱۸۳ بیمار کووید ۱۹ 
در بخش های ICU بیمارستان های فارس

مدیرکل آموزش و پرورش فارس تأکید کرد؛
به دنبال بازتعریف و نوسازی فعالیت های 
امور تربیتی و پرورشی در مدارس هستیم


